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تاج خبر داد
تصویب حضور زنان در استادیوم  

توسط شورای امنیت ملی
رئیس فدراسیون فوتبال کشورمان گفت: ورود بانوان را خواهیم داشت، شورای 
امنیت ملی این موضوع را تصویب کرده و کارگروهی برای آن تعیین شده است.

به گزارش ایرنا، مهدی تاج با اشــاره به تلاش های صورت گرفته در راستای 
ارتقای سطح فنی فوتبال ایران از امضای تفاهم نامه با کشورهای عراق و عربستان 
خبــر داد. وی تصریح کرد: تفاهم نامــه ای را با عراق امضا کرده ایم که به نفع ما 
خواهد بود و با این شــرایط می توانیم اردوهای بیشــتری را در آن کشور برگزار 
کنیم، همچنین آنها نیز در کرمانشاه و خوزستان حضور پیدا خواهند کرد و این 
موضوع می تواند طبعات خوبی به همراه داشته باشد. او در مورد همکاری با کشور 
عربســتان هم یادآور شد: در حال امضای تفاهم نامه مهمی با عربستان هستیم 
چراکه فوتبال ایران و عربســتان دو قدرت فوتبالی آســیا بــوده و این همکاری 

می تواند فواید بسیاری را برای دو کشور داشته باشد.
تاج درباره باشــگاه های فوتبال و شقف قرارداد هم گفت: اگر این کار اجرایی 
نمی شــد مجبور بودیم تا سال آینده اعلام ورشکســتگی کنیم و بگوییم همه 

باشگاه ها زیان آور هستند و هدف ما این است شرایط را ساماندهی کنیم.
رئیس فدراســیون فوتبال در مورد حضور بانوان در ورزشــگاه ها تاکید کرد: 
ورود بانوان را خواهیم داشــت، شورای امنیت ملی این موضوع را تصویب کرده 
و کارگروهی برای آن تعیین شــده که تصمیم گیری درباره نحوه اجرای آن را بر 
عهده دارد. وزارت کشور، وزارت ورزش و جوانان، فدراسیون فوتبال و دو دستگاه 
اطلاعاتــی برای چگونگی ورود بانوان برنامه ریزی می کنند و آمدن و نیامدن آنها 
دیگر مطرح نیست. در ورزشــگاه هایی مثل گل گهر، سپاهان، ذوب آهن و غدیر 
اهواز که مناسب است بانوان حضور پیدا خواهند کرد و ورزشگاه آزادی هم باید 

برای این موضوع آماده شود.

خداحافظی سهراب مرادی با وزنه برداری
قهرمان وزنه برداری المپیک 
ریو تصمیــم گرفت از تیم ملی 
خداحافظــی کند.بــه گزارش 
ایسنا، ســهراب مرادی پس از 
رکوردگیــری تیم ملی تصمیم 
تیم ملی خداحافظی  از  گرفت 
کند. مــرادی تصمیمش را به 
فدراســیون و کادر فنی تیم ملی اطلاع داده اســت.به نظر می رسد این تصمیم 
مرادی به نتیجه رکوردگیری برمی گردد. او در رکوردگیری تیم ملی برای حضور 
در مســابقات قهرمانی جهان ۲۰۲۳ عربســتان، دو بار وزنه ۱۶۵ کیلوگرم را در 

یک ضرب انداخت و از انجام حرکت دوضرب هم انصراف داد.
مرادی سال ۱۳۹۸ از ناحیه کتف مصدوم و مجبور شد سه بار کتفش را درمان 
کند. او برای حضور در المپیک پاریس تلاش کرد و حتی یک گزینشی المپیک 
را هم پشت سر گذاشت اما با رکوردهای ایده آل برای دسته ۱۰۲ کیلوگرم فاصله 
داشت. مرادی قهرمان المپیک ۲۰۱۶ ریو و قهرمان جهان در سال های ۲۰۱۷ و 
۲۰۱۸ است. او همچنین مدال طلای بازی های آسیایی ۲۰۱۸ جاکارتا و دو نشان 
طلا، یک نقره و یک برنز قهرمانی آسیا را در کارنامه دارد. این وزنه بردار همچنین 

رکورددار مجموع دسته ۹۶ کیلوگرم جهان با ۴۱۶ کیلوگرم است.
در اوزان قدیم وزنه برداری نیز مرادی در دســته ۹۴ کیلوگرم با رکورد ۱۸۹ 
یک ضــرب، ۲۳۳ دوضرب و مجموع ۴۱۷ کیلوگرم رکورددار یک ضرب، دوضرب 

و مجموع جهان است.

ویژه

وزنه برداری

گروه ورزشــی - محمد حسین یزدی: 
نخســتین تمرین تیم فوتبال استقلال تهران 
بــا حواشــی ناراحــت کننده ای همراه شــد. 
دومین تمرین اســتقلالی ها هــم دیروز بدون 
حضور طرفداران این تیم انجام شــد. تمرین با 
صحبت های جواد نکونام آغاز شــد، او دقایقی 
برای شاگردانش حرف زد. سرمربی استقلال از 
اتفاقات و حاشیه هایی که در تمرین دیروز رخ 
داد ابرار ناراحتی کــرد و اظهار امیدواری کرد 

دیگر از این حاشیه ها خبری نباشد.
حمید رضا رجبی دســتیار جواد نکونام در 
فولاد خوزســتان صبح جمعه بــه جمع کادر 
فنی اســتقلال به صورت رســمی اضافه شد. 
در ایــن تمرین بازیکنان زیر نظر محمد نوازی 
بدن های خودشــان را گرم کردند. حواشی روز 
پنج شنبه منجر به مداخله شخص وزیر ورزش 
و جوانان شــد ؛ وزارت ورزش و جوانان با ابراز 
تاسف از آنچه روز گذشــته در جریان تمرین 
تیم استقلال رخ داد و با تاکید بر اینکه تکریم 
هــواداران در ورزش از دســتورات و تاکیدات 
همیشــگی وزیر محترم ورزش و جوانان بوده، 
اعلام کرد: »با دســتور صریــح و موکد مقام 
عالی وزارت، حراســت این وزارتخانه ماموریت 
دارد بطور دقیق و کارشناسی اتفاقات رخ داده 
و تاســف برانگیز در جریــان تمرین دیروز تیم 
استقلال را پیگیری کند. بر اساس این دستور، 
برخــورد جدی بــا عوامل داخل باشــگاه که 
مسبب اتفاقات روز گذشته بودند نیز باید انجام 
پذیرد و در این بین نباید هیچ گونه مماشــاتی 
بدلیل ســمت احتمالی مقصران این اتفاق در 
کار باشد. همچنین حراســت وزارت ورزش و 
جوانان ماموریت دارد با همکاری دستگاه های 
ذی صلاح، عوامل خارجی که خارج از مجموعه 
باشگاه استقلال از دیگر مسببان برخورد زشت 
و زننده با هواداران بودند، شناسایی و نسبت به 
برخورد قانونی با آنها از طریق محاکم مربوطه 

اقدام کند.
درگیری در کمپ استقلال

 روز پنج شنبه، هواداران استقلال  روزخوبی 
با تمرینات بازیکنان آبی پوشان داشتند و بارها 
به تشویق جواد نکونام، سایر مربیان و بازیکنان 

پرداختند.
البتــه آنها پیــش از آغاز تمریــن نیز در 
گفت وگو با رســانه ها نسبت به جذب نشدن 
بازیکنان جدیــد ناراحتی خود را اعلام کردند. 
پس از گذشت حدود ۵۰ دقیقه از آغاز تمرین، 
هواداران اســتقلال با سردادن شعار »حیا کن، 
رها کن« برعلیه حجت کریمی خواستار جدایی 

سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال شدند.
تداوم این شــعارها موجب دو دستگی بین 
هواداران شــد. تعدادی از اراذل معروف تهران، 
اقدام به کتــک زدن برخــی از هوادارانی که 

علیه سرپرست باشگاه استقلال شعار می دادند 
کردند.

این در حالی اســت که بنرهای بزرگی در 
کمپ زنــده یاد ناصرحجــازی محل برگزاری 
تمرین اســتقلال از حجت کریمی نصب شده 
که او را مدیری دلسوز و جان نثار خطاب کرده 

است!
برخورد انجام شــده از سوی برخی افراد با 
یکــی از هواداران اســتقلال در جریان تمرین 
امروز تیم استقلال، پای حراست وزارت ورزش 
و جوانان را به این موضوع باز کرد و قرار اســت 

این موضوع بصورت ویژه دنبال شود.
پس از این اتفاق بود که باشــگاه استقلال 
بیانیه ای صادر کرد. در این بیانیه آمده :»افرادی 
که برای برهم زدن نظم اولین تمرین سال که 
با حضور پرشور و رشک برانگیز هواداران برگزار 
شــد، همه تلاش خود را برای بی احترامی به 
ارکان باشگاه انجام دادند. همچنین در تمرین 
امروز شــاهد برخوردهای زننده ای با هواداران 
فهیم اســتقلال بودیم. باشگاه استقلال ضمن 
محکومیت شدید این حادثه، از تمامی هواداران 
دوست داشــتنی عذرخواهــی می کند. حضور 
افــرادی که پیــش از این به راحتــی در کنار 
مجموعه ی  باشگاه استقلال حضور داشتند، از 
امروز و به دستور سرپرست مدیرعاملی باشگاه 
ممنوع شــد و بدون شــک و با همکاری خود 

هواداران که صاحبان اصلی باشگاه هستند.«
در ایــن بیانیه تلاش شــده حضــور اراذل 
در تمرین اســتقلال متوجه مدیران پیشــین 
اســتقلال شــود؛ اما تصاویر منتشــر شده از 
اتفاقات روز گذشــته نشــان می دهد حجت 
کریمی با سردســته ایــن اراذل خوش و بش 
می کند. اینکه حضور اراذل در تمرین استقلال 
با هماهنگــی کریمی بوده یا خیر مشــخص 
نیست؛ اما کتک کاری که روز گذشته رخ داد به 
دلیل شعارهایی بود که علیه سرپرست باشگاه 
استقلال داده می شد و هر هواداری که چنین 
شــعارهایی می داد زیر مشت و لگد اراذل قرار 
گرفت. همین مسئله شــائبه ها را در خصوص 
نقش سرپرست باشگاه استقلال در این اتفاقات 
بیشتر کرد. از طرفی در اولین تمرین استقلال 
بنری در کمپ مرحوم حجازی نصب شده بود 
و در آن تصویر حجت کریمی نقش بسته بود و 
پایین تصور هم نوشته شده بود حجت کریمی، 
دلسوز و جان نثار استقلال. اینکه این شعار تا 
چه حد به واقعیت نزدیک باشد را گذشت زمان 
مشخص خواهد کرد؛ اما دوره چنین اقداماتی 
که به صورت غیر خودجوش توسط بوقچی ها 
و لیدرها انجام می شــود گذشته است؛ ضمن 
اینکه کتک  زدن هــواداران هم نمی تواند مانع 
اعتراض آنها به عملکرد مدیران باشگاه شود و 
اگر مدیری به دنبال حفظ سمتش است باید با 

عملکردش به این هدف دست پیدا نکند و نه با 
کمک زور و تهدید.

در بخشی دیگری از بیانیه باشگاه استقلال 
که در خصوص اتفاقات روز گذشته منتشر شد 
آمده که »فرهنگ هواداری و مکتب اســتقلال 
عــاری از هرگونــه بداخلاقی اســت.« در این 
که باشــگاه اســتقلال جزو تیم های بزرگ و 
پرافتخار فوتبال کشور است شکی وجود ندارد؛ 
اما سرپرســت این باشــگاه چندی پیش علیه 
ریکاردو ساپینتو، سرمربی پیشین تیم فوتبال 
این باشگاه صحبت هایی انجام داد که به هیچ 

عنوان در شأن این باشگاه بزرگ نبود.
این کــه وی با ســرمربی فصل گذشــته 
استقلال به مجادله مجازی روی آورد در وهله 
اول یــک خودزنی بزرگ علیه اســتقلال بود. 
فراموش نشود ساپینتو یک فصل سرمربیگری 
استقلال را بر عهده داشت و با این تیم توانست 
سوپرجام را نیز کســب کند و نامش در تاریخ 
تیم فوتبال استقلال به عنوان یکی از سرمربیان 

این تیم ثبت شد.
کریمی علاقــه زیادی دارد کــه به عنوان 
مدیرعامل باشگاه اســتقلال منصوب شود؛ اما 
به نظر می رســد در مســیری قرار گرفته که 

منتهی به شکســت است. مدیران باسابقه تر از 
او که تبحر زیادی در شــانتاژ سکوها داشتند 
در نهایت منفور هواداران شــدند و بعید است 
کریمی گوشــه ای از توانایی پوپولیســتی این 
مدیران را داشت باشد؛ اما به نظر می رسد این 
مســئله برای سرپرست باشگاه استقلال درس 

عبرت نشده است.
در نهایت دیــروز ، »هانی خلیفه دار« پیام 
نظری و علی تشــتکی در حاشیه تمرین تیم 
اســتقلال تهران مبنی بر بدرفتاری نســبت 
به هواداران حاضر در کمــپ تمرینی مرحوم 
حجازی، تخلفات فوق درخور صدور دســتور 
موقت بــوده و نفرات فوق تا اطــلاع ثانوی از 
حضور در کلیه ورزشگاه های ورزشی فوتبال، 

فوتسال و فوتبال ساحلی محروم هستند.
کنایه قربانی

پیــروز قربانــی بــا اشــاره به حواشــی و 
اتفاقات اخیر در تمرین اســتقلال تهران که با 
واکنش های مختلفی هم همراه بود، تاکید کرد: 
فقط باید نسبت به این اتفاقات ابراز تاسف کرد، 

چیزی ندارم بگویم.
وی ادامه داد: در برخی مواقع نیاز به حرف 
زدن نیست و حتی سکوت کردن هم می تواند 

کمک حال اســتقلال باشــد. ســطح توقع از 
استقلال بالاست و باید توقعات به حق هواداران 
را پاســخ داد. به هر حال شــرایط اســتقلال 
مشخص است و همه باید کمک کنیم تا نکونام 

در این فصل موفق باشد.
او در مورد جدایی قائدی و محبی گفت: ۵۰ 
درصد فاکتورهای هجومی استقلال به این دو 
بازیکن باز می گردد،  اگر آنها بروند باید بازیکنی 
در حد و اندازه های آنها جذب شوند. استقلال 
بــه بازیکنانی در حد ملی نیــاز دارد، خیلی از 
بازیکنانی که مستعد بوده و توانمند هستند در 
استقلال شاید آن توانایی را نتوانند نشان دهند 
و برای همین باید در جذب بازیکنان دقت لازم 
صورت گیرد. بازیکن اســبق اســتقلال تهران 
تاکید کرد: در ۱۰ سال اخیر نفراتی به استقلال 
آمدند که در حد شــان و نام استقلال نبودند، 
شاید بتوان گفت بیش از ۸۰ درصد افراد شامل 
این شــرایط بودند. وی در مورد ســبک بازی 
نکونام در فولاد و احتمال موفقیت وی با همین 
سبک در استقلال تصریح کرد: آن سبک بازی 
در استقلال جواب نمی دهد، حتی اگر استقلال 
قهرمان هم بشــود هواداران دوست دارند بازی 

زیبا و تماشایی را از نظاره گر باشند.

تیم ملــی فوتبــال ایــران در جدیدترین 
رنگینگ فیفا با ۲ پله صعود در رتبه بیســت و 

دوم جهان قرار گرفت.
به گزارش ایرنا، فدراســیون جهانی فوتبال، 
جدیدتریــن رده بندی تیم های ملــی دنیا را 
اعلام کرد که بر این اســاس، شــاگردان امیر 
قلعه نویی به رتبه بیست و دوم رسیدند. برتری 
مقابل افغانستان، قرقیزستان و ازبکستان که با 

قهرمانی در تورنمنت کافا همراه بود، موجبات 
صعود تیم ایران را فراهم کرد. تیم کشورمان در 
بین تیم های آســیایی همچنان بعد از ژاپن در 

رتبه دوم قرار دارد.
در ایــن رنکینــگ، آرژانتیــن قهرمــان 
جام جهانی ۲۰۲۲ همچنان در رتبه نخســت 
قرار دارد و تیم های فرانســه، برزیل، انگلیس، 
 بلژیک، کرواسی، هلند،  ایتالیا، پرتغال و اسپانیا 

در رتبه های دوم تا دهم هستند.
بر این اساس، تیم هایی چون سوئد، اوکراین، 
صربستان، لهســتان، اسکاتلند، ولز، جمهوری 
چک، ترکیه و نروژ پایین تــر از تیم ایران قرار 

دارند.
در بخــش رده بندی تیم های آســیایی نیز 
بعد از ژاپن و ایــران که در رده های اول و دوم 
هستند، اســترالیا، کره جنوبی، عربستان، قطر، 

عراق، امارات، عمان و ازبکستان در جایگاه های 
سوم تا دهم هستند.  

جدیدترین رنکینگ فیفــا برای اعلام رتبه 
تیم های ملــی جهان اعلام شــد که طی آن 
شاگردان امیر قلعه نویی با دریافت ۳.۳۶ امتیاز 
مثبت، شمار امتیازات خود را به عدد ۱۵۵۶.۵۹ 
رســاندند و موفق شــدند ۲ پله در رده بندی 

جهانی صعود داشته باشند.

نخستین تمرین آبی ها حاشیه ساز شد 

درگیری در اردوگاه استقلال

رنکینگ جدید فیفا اعلام شد

صعود 2 پله ای تیم  ملی فوتبال ایران

رسانه های لهستانی اعلام کرده اند که کار علی قلی زاده 
با لخ پوزنان تمام شــده و او به گران ترین خرید تاریخ لیگ 

این کشور تبدیل می شود.
به گزارش »ورزش ســه«، در شرایطی که علی قلی زاده 
چند وقتی اســت که به بلژیک بازگشــته تــا در تمرینات 
شارلروا شــرکت کند، اما اکنون برخی رسانه های لهستانی 
مدعی هســتند که این وینگر ایرانی برای ادامه فوتبالش، 

راهی تیم لخ پوزنان خواهد شد. 
رسانه gol۲۴ لهستان در مطلبی نوشته است: لخ پوزنان 
بازیکن ملی پوش ایرانی را می خرد. علی قلی زاده برای این 
انتقال، ۱.۸ میلیون یورو هزینه خواهد داشــت، گران ترین 

انتقال در لهستان.
علی قلی زاده بازیکن جدید لخ پوزنان می شود. ملی پوش 

ایرانی ۱.۸ میلیون یورو برای لخ پوزنان هزینه در بر خواهد 
داشت. هیچ باشگاه لهستانی تا به حال این همه هزینه نکرده 
اســت! این وینگر، جای میخال اسکوراش را خواهد گرفت. 
این بازیکن لهســتانی راهی لیگ بلژیک شد و وینگر ایرانی 
نیز از آنجا خواهد آمد. کولجورز او را از شارلروا خواهد خرید.  
لــخ پوزنان تاکنون هیچ انتقالی در پنجره تابســتانی انجام 
نداده اســت. هواداران نگران این موضوع هستند اما ظاهرا 
دلواپسی آنها بی دلیل است. همانطور که مربی جان فن دن 
بروم اعلام کرد، بازیکنان جدید زیادی به تیم اضافه نخواهند 
شــد و در واقع تعداد آنها اندازه انگشتان یک دست خواهد 

بود، اما هر کدام کیفیت بالایی خواهند داشت. 
علی قلی زاده، یک وینگر ۲۷ ساله ایرانی است. او اخیرا به 
صورت قرضی در ترکیه بود. او بازی زیادی برای تیم کاسیم 

پاشا انجام نداد. او از اواسط سال ۲۰۱۸ راهی شارلروا شده 
و لــخ پوزنان قصد دارد رکورد نقل و انتقالات را با جذب او 
بشکند. ما در مورد ۱.۸ میلیون یورو صحبت می کنیم. برای 
مقایسه، لژیا ورشو حتی یک یورو هم برای چهار بازیکنی که 

در این پنجره به خدمت گرفته، خرج نکرده است. 
علی قلی زاده این فرصت را داشت تا در جام جهانی قطر 
حضور داشته باشــد و در دیدار برابر انگلیس یک پاس گل 
داد. او در مجمــوع ۳۰ بازی برای تیم ملی ایران انجام داده 
و در حــال حاضر در حال درمان آســیب دیدگی از ناحیه 
منیســک اســت و تا ۲ ماه دیگر آماده حضــور در میادین 
خواهــد بود.  انتقال قلی زاده که مدت قرارداد آن تا ســال 
۲۰۲۶ خواهد بود، به گران ترین خرید تاریخ لیگ لهستان 

تبدیل خواهد شد.

قلی زاده گران ترین خرید تاریخ لهستان

سکوت فدراسیون بسکتبال به ضرر اسطوره

فدراسیون بسکتبال در شرایطی نسبت به انتخاب مدیر اجرایی جدید تیم ملی 
ســکوت اختیار کرده که این عدم شفاف سازی، هجمه های زیادی را علیه حامد 

حدادی، اسطوره بسکتبال ایران ایجاد کرده است.
به گزارش ایســنا، روز ۱۸ خرداد بود که فدراسیون بسکتبال ایران با انتشار 
خبری از انتصاب کادرفنی جدید تیم ملی خبر داد که البته این اطلاع رسانی با 

حواشی قابل توجهی نیز همراه بود. 
در کادرفنی جدید تیم ملی، آرش بهــادرزاده به عنوان مدیر اجرایی، هاکان 
دمیر به عنوان سرمربی، علی آرزومندی به عنوان مربی، »گوکتوغ دیلبازر« کمک 
مربی، اوغور ورال با عنوان بدنساز و مجید صادقی هم به عنوان فیزیوتراپ معرفی 

شده اند.
عضو حاشیه ساز کادرفنی

در میان اعضای معرفی شــده برای کادرفنی تیــم ملی، فردی که انتصابش 
حاشــیه ساز شد کسی نبود جز آرش بهادرزاده که سمت مدیر اجرایی تیم ملی 
بسکتبال ایران را بر عهده گرفته است. فردی که در انتقادهای مطرح شده، تنها 
قابلیت او برای انتصاب در این ســمت، رفاقت نزدیک با حامد حدادی،  اسطوره 

بسکتبال ایران مطرح می شود.
بدون شــک حامد حدادی اسطوره بی تکرار تاریخ بســکتبال ایران به شمار 
مــی رود اما اگر قرار بر این باشــد که چنین انتصاب مهمی با چنین فاکتوری از 
ســوی فدراسیون صورت بگیرد، بدون شک نمی تواند انتخاب درستی باشد چرا 
که سمت مهمی چون مدیر اجرایی تیم ملی، نیازمند فاکتورهای ویژه و تجارب 

کاری و مدیریتی در بسکتبال است.
سکوت فدراسیون به چه قیمت؟

اینکه در یک ماه اخیر فدراسیون بسکتبال ایران با سیاست سکوت برنامه های 
خود را پیش می برد، از نکات قابل توجه دوران ریاست یک سال و ۴ ماهه جواد 
داوری در این رشــته است؛ اتفاقی که به نظر می رسد در عین ناباوری باعث زیر 
سوال رفتن اسطوره های این رشته نیز می شود. در شرایط کنونی که انگشت اتهام 
بسیاری به سوی حامد حدادی اشاره رفته و دلیل این انتخاب، رفاقت او با آرش 
بهادرزاده مطرح می شود، فداسیون بســکتبال ایران و در راس آن جواد داوری ، 
می توانست با شکستن این سکوت در رابطه با انتصاب ها و تصمیمات گرفته شده 
توضیحات لازم را ارائه کند تا نقاط تاریک این موضوعات روشن شود. ضمن اینکه 
باید اشــاره کرد چنین سکوت عجیبی از ســوی فدراسیون باعث شده تا حتی 
بســیاری از رسانه های خارجی نیز با پرداختن به این موضوع، اسطوره بسکتبال 
ایران را به شدت نقد کرده و او را متهم به لابی بازی در تیم ملی کنند؛ موضوع 

مهمی که تنها با شفاف سازی فدراسیون به پایان می رسید.
در ستایش سرپرست سابق!

البته سمت های سرپرست و مدیر اجرایی تیم ملی بسکتبال ایران، همواره از 
جمله سمت هایی بوده که در سالیان اخیر، از زمان ریاست رامین طباطبایی در 

فدراسیون تا کنون، حواشی بسیار زیادی را برای این رشته ایجاد کرده است.
خوردن مک دونالد اضافی در ســفرها توسط سرپرست سابق، گرفتن عکس 
یادگاری آقای سرپرست با برج های امارات در خارج از محل قرنطینه شده برای 
مسابقات در زمان اوج کرونا، حاشــیه های رخ داده در فرودگاه در بازگشت تیم 
ملی از سفر خارجی، همه و همه مواردی بوده که به دلیل عدم توانایی سرپرست 
و مدیر اجرایی ســابق تیم ملی در کنترل اوضاع، تیم ملی را با حواشی بسیاری 
روبرو کرده اســت. با در نظر گرفتن چنین موضوعاتی، می توان به فدراســیون 
بسکتبال گوشزد کرد که این پســت یکی از حساس ترین پست ها در کادرفنی 
است و بهتر است در رابطه با این انتخاب توضیحات کافی و منطقی ارائه کند تا 
فشار از روی دوش همه کسانی که با این موضوع درگیر هستند، خصوصا حامد 

حدادی برداشته شود.

بسکتبال

ستاره کره ای تاتنهام با رد پیوستن به لیگ عربستان خواستار ادامه همکاری 
با تیم لندنی شد.

به گزارش ایســنا و به نقل از بی ساکر،  سون ســال ۲۰۱۵ با قراردادی ۲۲ 
میلیون پوندی از بایرلورکوزن به تاتنهام پیوست و تاکنون درخشش خوبی در 
لیگ جزیره داشــته است. نقطه عطف او در لیگ برتر فصل ۲۲-۲۰۲۱ بود که 
۳۵ بازی با پیراهن تاتنهام انجام داد و ۲۳ گل ثبت کرد تا نخستین آقای گل 
آسیای لیگ برتر شناخته شود. او با محمد صلاح بهترین گلزنان آن فصل لیگ 

برتر لقب گرفتند.
ستاره کره ای در فصل اخیر افت کرد و در نتیجه تیمش نیز نتوانست سهمیه 
لیگ قهرمانان را به دســت بیاورد. او در ۴۷ بازی تنها ۱۴ گل به ثمر رساند و 
شش پاس گل داد. با این حال او عنوان کرده است قصد رفتن از اسپرز را ندارد 

و دوست دارد فصل آتی نیز با پیراهن این تیم لندنی به میدان برود.

پاسخ منفی »سون« به عربستان
مهاجم ســابق لیورپول با مسئولان الاهلی عربستان به توافق رسیده و قرار 

است به زودی در تست های پزشکی این باشگاه شرکت کند.
به گزارش ایرنــا، پس از مذاکرات و رایزنی های مختلــف در نهایت روبرتو 
فیرمینو با مســوولان باشگاه الاهلی عربستان به توافق رسیده و قرار است وی 

برای حضور در تست های پزشکی این بازشگاه راهی عربستان شود.
توافق طرفین سه ســاله خواهد بود و تا ژوئن ۲۰۲۶ معتبر است، مسوولان 
الاهلی اظهار امیدواری  کرده اند که این هفته و پس از انجام تست های پزشکی 

به صورت رسمی قرارداد این بازیکن برزیلی را به ثبت برسانند.
روبرتو فیرمینو در پایان قراردادش با لیورپول، آنفیلد را ترک کرد تا به حضور 
۸ ســاله خود در جمع قرمزها خاتمه دهد. باشگاه های عربستانی در چند وقت 
اخیر تلاش زیادی کرده اند تا ستاره های دنیای فوتبال را جذب کنند که حضور 

رونالدو و بنزما در این فوتبال باشگاهی عربستان از جمله این تلاش هاست.

الاهلی دنبال مهاجم سابق لیورپول
باشــگاه های عربستانی در ادامه جذب ســتاره های فوتبال جهان، به سراغ 
هافبک بارســلونا رفته اند.جاه طلبی باشــگاه های عربســتانی تمامــی ندارد و 

ستاره های فوتبال جهان یک به یک در حال کوچ به این کشور هستند.
اکنون باشگاه الاهلی که به تازگی ادوارد مندی دروازه بان توانمند تیم ملی 
ســنگال را از چلسی خریداری کرده، پیشنهاد خود را برای خرید فرانک کسیه 

به بارسلونا ارائه کرده است.
کسیه جایی در برنامه های ژاوی سرمربی بارسلونا، برای فصل جدید ندارد و 

این موضوع به اطلاع وی نیز رسیده است.
هرچند گفته می شود کسیه قصد ترک بارسلونا را ندارد، اما پیشنهاد حقوق 
سالیانه ۱۰ میلیون یورویی الاهلی به او، موجب شده تا این هافبک دچار تردید 
شود. همچنین الاهلی برای خرید این بازیکن، ۲۰ میلیون یورو هم به بارسلونا 

پرداخت خواهد کرد.

هافبک بارسلونا در راه الاهلی

ســتاره سال های گذشــته تیم ملی انگلیس و باشگاه نیوکاسل به 
هری کین توصیه کرد تا به بایرن مونیخ برود.

»هری کین« بی تردید یکی از بهترین مهاجمان فوتبال جهان است 
که هر ساله مشتریان زیادی در فوتبال اروپا دارد.

کاپیتان تیم ملی انگلیس و باشــگاه تاتنهام در ۳۰ سالگی سخت 
مورد توجه بایرن مونیخ قرار دارد و قهرمان فوتبال آلمان پیشــنهادی 
۱۰۰ میلیــون یورویی برای جذب او داده اســت. هرچند کین تمایل 
خود را برای پیوســتن به بایرن اعلام کرده اما هنوز جواب مثبتی از 

سوی مدیران تاتنهام اعلام نشده است.
او فصل گذشته نیز به دشت مورد توجه رئال مادرید بود اما باشگاه تاتنهام با فروش کاپیتان خود موافقت نکرد.
اکنون آلن شــیرر کاپیتان و اسطوره ســال های گذشته سه شیرها و باشگاه نیوکاســل در گفت وگویی در این 
خصوص، اظهار داشت: اگر هری بخواهد به بایرن برود، خودم با ماشین شخصی ام او را تا مونیخ می برم! هرچیزی 

که از رکورد ۲۶۰ گل من در لیگ برتر محافظت کند را دوست دارم)باخنده.(
وی گفت: هری کین اکنون ۳۰ ساله است و می تواند با حضور در بایرن، به موفقیت های تیمی زیادی در آلمان 
و اروپا برسد. صحبت هایم شوخی بود، او می تواند در سال های پایانی فوتبالش به انگلیس برگرد و رکوردم را بشکند 

چراکه مهاجم توانمندی است.
هری کین تاکنون ۲۱۳ گل با پیراهن تاتنهام در لیگ جزیره به ثمر رسانده و به نظر می رسد تنها بازیکنی است 

که می تواند از رکورد ۲۶۰ گل آلن شیرر عبور کند.

روی کاستا، رئیس باشگاه بنفیکا، معتقد است منچستریونایتد 
باید ۶۹ میلیون پوند برای خرید گونچالو راموس پرداخت کند.

بــه گزارش ایســنا و به نقل از دیلی میل، منچســتریونایتد در 
پنجره نقل وانتقالات تابستانی به دنبال مهاجمی برای تقویت خط 
حمله اش در فصل آینده اســت. ویکتور اوسیمن یکی از بازیکنان 
مورد علاقه یونایتدهاست اما این بازیکن نیجریه ای تنها مهاجمی 

نیست که یونایتد این روزها زیر نظر دارد.
گونچالو راموس، مهاجم بنفیکا، کــه با بازی ها خوبش در جام 

جهانی قطر با پرتغال نام خود را بر ســر زبان ها انداخت در رادار شیاطین سرخ قرار دارد و می تواند بخشی از ترکیب 
اریک تن هاخ هلندی در فصل بعد باشد. روی کاستا، رئیس باشگاه بنفیکالیسبون، ۶۹ میلیون پوند روی ستاره تیمش 
قیمت گذاشــت و عنوان کرد یونایتد در صورت تمایل به خرید راموس باید رقم را بپردازند. برونو فرناندز، بازیســاز 
منچستریونایتد، پیش از این گفته بود دوست دارد هموطنش به اولدترافورد برود. فرناندز درباره احتمال حضور راموس 
در یونایتد گفت: »او تمام ویژگی های بازی در لیگ برتر را دارد و وقتی می گویم لیگ برتر، منظور منچستریونایتد هم 
هست.« آینده راموس نامشخص است اما بنفیکا تلاش دارد او را برای چند فصل دیگر در پرتغال نگه دارد؛ در حالی 
که چندین باشــگاه ســعی می کنند او را از آن خود کنند. بنفیکا فصل قبل توانست بالاتر از پورتو عنوان قهرمانی را 
در لیگ پرتغال به دست بیاورد و در سید یک لیگ قهرمانان برای فصل بعد نیز جای گرفته است. تیم قرمزپوش در 
زمستان قبل انزو فرناندز را از دست داد که راهی چلسی شد و باید دید ستاره بعدی تیم نیز روانه لیگ برتر خواهد 

شد یا فصل بعد هم در بنفیکا خواهد ماند.

قیمت نجومی راموس برای یونایتدتوصیه شیرر به کین


